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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Vásárosnamény Város Képviselő-testületének a 2015. január 29-én a Városháza nagytermében 

(Vásárosnamény, Tamási Áron u. 1. sz.) megtartott   rendes   üléséről.  
 

Jelen vannak:  Filep Sándor polgármester 
dr. Balázsy Erzsébet alpolgármester 
Adorján Béla 

   Biró Éva 
   Csobolya Attila 

Jüttner Csaba  
Nagy Miklós 
Szalainé Bíró Katalin 
Szucsányiné Magocsa Edit 

   képviselők  
 
Meghívottak:  Dr. Szilágyi Péter, jegyző 
   Feketéné dr. Lázár Emese, aljegyző 
   Varga János, Beregi Múzeum igazgatója 
   Csatlós Edina, Pénzügyi Osztály vezető 
   Demeter István, RNÖ elnöke 
   Gál Zoltán, Városfejlesztési és Üzemeltetési Csop. vez. 
   Fazekas Endre, Sourcing Hungary Kft. képviselője 
 
Jegyzőkönyvvezető: Vincze Sándorné 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) a határozatképesség megállapítása után az ülést megnyitotta, majd  
javaslatot tett a meghívóban szereplő 13 napirendi pont megtárgyalására azzal, hogy elsőként a 4. 
napirendi pont kerüljön megtárgyalásra, mivel egyrészt ezt az ülést megelőzően a Városfejlesztési és 
Üzemeltetési Bizottság már hosszasan tárgyalta, másrészt pedig ezen előterjesztés kapcsán meghívott 
vendég – Fazekas Endre Úr -  is jelen van a testületi ülésen. 
Ezt követően először a sorrendiségre vonatkozó javaslatot, majd ezzel együtt a meghívó szerinti 
napirendet szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta. 
 
Tárgy: (1. tsp.) Előterjesztés csoportos beszerzési eljárás lebonyolítására földgáz energia 
beszerzésére. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) tájékoztatásul elmondta, hogy testületi ülést megelőzően a 
Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság meghallgatta a Sourcing Hungary Kft. képviseletében 
jelenlévő Fazekas Endre urat. Az előterjesztés arról szól, hogy egy hosszas folyamatnak a végén vannak, 
ugyanis tavaly szeptemberben kezdődött az egyeztetés az ügyben, hogy hogyan tudnának a városban lévő 
intézményeknél a földgáz energia árakon csökkenteni. Egyértelmű, hogy ők ahhoz, mint önkormányzat 
kicsik, hogy egyezkedjenek, éppen ezért egy szindikátusi szerződés került a Képviselő-testület elé, amely 
tartalmazza azt, hogy több település együttesen pályázna arra, hogy a jelenleg 180 Ft/m3-enkénti gázárat 
le tudják szorítani.  
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NAGY MIKLÓS: (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a Bizottság a határozati javaslat 
„A” változatát 4 igen szavazattal támogatta.  
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság 3 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést és a határozati javaslat „A” változatát. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester határozati javaslat 
„A” változatát szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület – 6 igen, 1 nem 
szavazattal, 2 tartózkodás mellett - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2015. (I. 29.)  önkormányzati határozata 

 
 Csoportos beszerzési eljárás lebonyolításáról földgáz energia beszerzésére 

  
 
A Képviselő-testület:  
 

1)  Egyetért a  földgáz energia csoportos beszerzési eljárásban történő részvétellel. 
 
2) Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szindikátusi szerződést Jászberény Város 

Önkormányzatával aláírja.  
 
3)   Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Sourcing Hungary Kft-vel a megbízási szerződést aláírja.  
 

Felelős : Polgármester 
Határidő: 2015. január 31.  

 
A határozatot kapják: 

1) Polgármester                   (helyben),  
2) Jegyző                             (helyben), 
3) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben), 
4) Városfejlesztési és Üzemeltetési Csoport Vezetője (helyben) 
5) Sourcing Hungary Kft (1138 Budapest, Meder u.8.) 

 
-------------------------------- 

 
Tárgy: (2. tsp.) Beszámoló a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, 
tájékoztató az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, tárgyalásokról és jelentősebb 
eseményekről. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
CSOBOLYA ATTILA: (Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke) a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a beszámolót és a határozati javaslatot. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a határozati 
javaslatot szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
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Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2015.(I. 29.) önkormányzati határozata 

 
a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, tájékoztató az előző ülés óta tett 

fontosabb intézkedésekről, tárgyalásokról és jelentősebb eseményekről 
 

 A Képviselő-testület: 
 
1)  a       62/2014. (IV.  29.) önkormányzati határozat 2) pontja, 
 148/2014. (XI. 07.) önkormányzati határozat 4) pontja, 
 152/2014. (XI. 20.) önkormányzati határozat 2) pontja, 
 153/2014. (XI. 20.) önkormányzati határozat 3) pontja, 
 155/2014. (XI. 20.) önkormányzati határozat 2) pontja, 
 156-160/2014. (XI. 20.) önkormányzati határozatok, 
 161/2014. (XI. 20.) önkormányzati határozat 4/a)-d) pontja, 
 162/2014. (XII.05.) önkormányzati határozat 5) pontja, 
 163/2014. (XII.05.) önkormányzati határozat 3), 5), 6) pontja, 
 164/2014. (XII.05.) önkormányzati határozat 3) pontja, 
 165/2014. (XII.18.)  önkormányzati határozat 3) pontja, 
 171/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 11) pontja, 
 173/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 3) pontja, 
 174/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 

175/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 
176/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 
177/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 
178/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 
179/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat, 
180/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 3) pontja, 
181/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 4) pontja, 
182/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 4) pontja, 
183/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 4) pontja, 
185/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 3) és 4) pontja, 
186/2014. (XII.18.) önkormányzati határozat 2) pontja, 
 

 végrehajtásáról adott jelentést elfogadja. 
 
2)     Tudomásul veszi az  előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, tárgyalásokról és  

jelentősebb eseményekről szóló tájékoztatást. 
 
A határozatról értesülnek: 

      - a határozattal érintettek, 
      - irattár 

 
---------------------------------- 
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Tárgy: (3. tsp.) Előterjesztés a Vásárosnamény Város Polgármesteri Hivatalában dolgozók 
közszolgálati jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló 13/2011. (IV. 01.) önkormányzati rendelet 
módosítására. 
 
Előadó: Dr. Szilágyi Péter jegyző  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a rendelet címében még 
Polgármesteri Hivatal szerepel, mert még nem került módosításra. Ezt egyben tervezik majd a rendelet 
átdolgozásával. Megadta a szót a Jegyzőnek. 
 
Dr. SZILÁGYI PÉTER: (jegyző) tájékoztatásul elmondta, hogy közszolgálati tisztviselőkről szóló 
törvény hatályba lépése óta a Képviselő-testület amennyiben illetmény kiegészítést kíván megállapítani a 
hivatalában dolgozó köztisztviselők számára, akkor a tárgyévre kell ezt megállapítani. Az elmúlt évben 
eleget is tett ennek a képviselő-testület és ezen rendeletét úgy módosította, hogy a középfokú 
köztisztviselőknek 10 %, míg a felsőfokú végzettségű köztisztviselőknek 20 % illetménykiegészítést 
állapított meg. 2015. évre némi módosítással kívánták előterjeszteni a rendelet módosítását olyan 
formában, hogy a felsőfokú végzettségűeknek továbbra is 20 %-os, a középfokú végzettségűeknek pedig 
15 %-os illetménykiegészítést javasoltak. Az emelés mértéke tehát az ő esetükben 5 %, és ennek az 
indoklása az, hogy nagyon régóta nem volt rendezve a köztisztviselők illetménye és ezen belül a 
középfokú végzettségűeké úgy gondolja, hogy méltánytalanul alacsony és nekik ez a kevés 5 % is nagyon 
sokat jelentene. Ebben az évben biztos, hogy nem lesz rendezve a köztisztviselők bére és legjobb 
tudomása szerint ez csak a jövő év második félévében várható, így úgy gondolták, hogy erre az évre ezzel 
az 5 %-kal is tudnák segíteni a megélhetésüket. Ez 14 fő köztisztviselőt érint és az éves összkiadásban 
800 000 Ft-tal lenne több, de a közös hivatal normatív támogatása fedezi a béreket és járulékait, illetve 
dologi kiadásokra is jut még belőle, tehát a költségvetési fedezet biztosított.   
 
CSOBOLYA ATTILA: (Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke) a Bizottság az előterjesztést 
4 igen szavazattal támogatta és a rendelet módosítását a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztésben foglaltakkal 
egyetértett és a rendelet-tervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a rendelet tervezetet 
szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő rendeletet alkotta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1/2015. (I. 30.) önkormányzati rendelete 

 
a Vásárosnamény Város Polgármesteri Hivatalában dolgozók közszolgálati jogviszonyának egyes 

kérdéseiről szóló 13/2011. (IV.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

 
Vásárosnamény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi 
CXCIX. törvény 234. § (4) bekezdésében, valamint 237. §-ában kapott felhatalmazás alapján, a 
Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a 
közszolgálati tisztviselők juttatásairól a következőket rendeli el: 
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1.§  A Vásárosnamény Város Polgármesteri Hivatalában dolgozók közszolgálati jogviszonyának egyes 
kérdéseiről szóló 13/2011. (IV.01.) önkormányzati rendelet 2. § (1) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép: 
 
„(1) Az Önkormányzat rendeletében a köztisztviselők, ügykezelők részére 2015. évben 
illetménykiegészítést   állapít meg.”  
 
2.§  A Vásárosnamény Város Polgármesteri Hivatalában dolgozók közszolgálati jogviszonyának egyes 
kérdéseiről szóló 13/2011. (IV.01.) önkormányzati rendelet 2. § (2) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép: 
 
„(2) Megállapítása esetén valamennyi köztisztviselő, ügykezelő jogosult az illetménykiegészítésre, 
melynek   mértéke: 

 
a) a felsőfokú iskolai végzettségűeknél a köztisztviselő alapilletményének 20 %-a, 
b) a középiskolai végzettségűeknél a köztisztviselő alapilletményének 15%-a, 
c) Az ügykezelőt a középiskolai végzettségű köztisztviselőre irányadó szabályok szerint illeti meg 
az illetménykiegészítés.” 

 
 
3. § Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba és a hatálybalépését követő napon hatályát 
veszti.  
 
 
 
Filep Sándor                                                                                  Dr. Szilágyi Péter 
polgármester                                                                                                                        jegyző 
 
ZÁRADÉK: 
 
A rendelet 2015. január 30. napján került kihirdetésre.  
 
          Dr. Szilágyi Péter jegyző  
 

--------------------------------- 
 
Tárgy: (4. tsp.) Előterjesztés a Vásárosnamény Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött 
együttműködési megállapodás felülvizsgálatára. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy egy nagyon friss dologról van 
szó, hiszen nemrég tárgyalták a választások kapcsán ezt az anyagot. Gyakorlatilag ebben módosítás nem 
történt. A Roma Nemzetiségi Önkormányzat tárgyalta 2015. január 23-án és elfogadta az ez irányú 
együttműködési megállapodást.  
 
CSOBOLYA ATTILA: (Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke) a bizottság 4 igen 
szavazattal a határozati javaslat „A” változatát támogatta. 
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BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztésben 
foglaltakat és a határozati javaslat „A” változatát 4 igen szavazattal támogatta. 
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) megkérdezte, hogy a bizottsági ülésen szóban elhangzottak lettek-e 
egyeztetve a Kisebbségi Önkormányzattal.  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) válaszában elmondta, hogy az arra irányuló jelzést leegyeztette az 
RNÖ elnökével, miszerint a hivatali rendnek megfelelően legyenek nyitva. Ez evidencia és erre ő 
válaszolt, hogy eddig is így voltak és elmondta, hogy ügyelnek arra, hogy ez továbbra is így legyen.  
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) kérte az elnök urat, hogy mutassa be a képviselő-testületnek az éves 
munkatervüket.  
 
DEMETER ISTVÁN: (RNÖ elnöke) elmondta, hogy a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elkészítette és 
testületi ülésen már el is fogadta a 2015. éves munkatervét és azóta annak megfelelően működnek. 
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) elmondta, hogy nem ismeri, hogy az mit tartalmaz, de szeretné tudni, 
tehát juttassák el a képviselőkhöz. 
 
 DEMETER ISTVÁN: (RNÖ elnöke) elmondta, hogy a kérést megértette és a munkatervüket 
valamennyi képviselőhöz el fogják juttatni. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester határozati javaslatot  
szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2015.(I. 29.) önkormányzati határozata 

 
a Vásárosnamény Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő együttműködési 

megállapodás felülvizsgálatáról  
 
A Képviselő-testület: 

 
1) Vásárosnamény Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával 2014. november 21. napján megkötött 
együttműködési megállapodást (a továbbiakban: Megállapodás) a melléklet szerinti tartalommal, 10 
oldal terjedelemmel változatlan formában hagyja jóvá. 

 
2) Felhatalmazza a Polgármestert a Megállapodás aláírására.   

 
3) az 1) pontban meghatározott Megállapodás hatályba lépésével egyidejűleg a 2014. november 21. 
napján aláírt megállapodást hatályon kívül helyezi. 

 
 

Határidő:  2015. január 30. 
Felelős:    Polgármester 
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A határozatot kapják: 

1) Polgármester                                                              (helyben), 
2) Jegyző                             (helyben), 
3) Roma Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke  (székhelyén), 
4) Önkormányzati Osztály Vezetője    (helyben), 
5) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője  (helyben). 

 
 

-------------------------------- 
 
Tárgy: (5. tsp.) Előterjesztés Vásárosnamény Kossuth út 20. szám alatti (belterület 96/A/5. hrsz-ú – 
üzlethelyiség megnevezésű -48 m2 nagyságú) ingatlan értékesítésére. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztésben foglaltakat 
támogatta és 5 igen szavazattal a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
NAGY MIKLÓS: (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a bizottság 5 igen szavazattal a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy az előterjesztés arról szól, 
hogy a Kossuth út 20. szám alatt a belterületi 96/A/5. hrsz-ú üzlethelyiséget kijelölték értékesítésre, 
melyre egy pályázó volt Maklári Zoltán úr személyében, aki 4 064 400 Ft-os összegben tett ajánlatot. 
Mivel ő volt az egyetlen pályázó és ez egyezik a kiírással, ezért a bizottságok ezt támogatták.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a határozati javaslatot szavazásra 
bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata 

 
Vásárosnamény Kossuth út 20. szám alatti (belterület 96/A/5 hrsz-ú –üzlethelyiség megnevezésű - 48 

m2 nagyságú) ingatlan értékesítéséről 
 

A Képviselő-testület: 
 

1) Elhatározza, hogy a Vásárosnamény Kossuth út 20. szám alatti (belterület 96/A/5 hrsz-ú –
üzlethelyiség megnevezésű - 48 m2 nagyságú) ingatlan vevőjének Maklári Zoltán 4813 Gyüre, 
Bessenyei út 7. szám alatti lakost jelöli ki. 

 
2) Az ingatlan vételárát bruttó 4 064 400 Ft összegben határozza meg. 

 
3) Utasítja a Polgármestert, hogy gondoskodjon az ingatlan adásvételi szerződésének elkészítéséről, 

az ingatlan-nyilvántartásban történő átvezetéséről, melynek költségei a vevőt terhelik.  
 
           Felelős: Polgármester 
           Határidő: 2015. február 15. 
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A határozatot kapják: 

1) Polgármester, Jegyző (helyben), 
2) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben),  
3) Igazgatási és vagyonkezelési ügyintéző (helyben),  
4) Irattár.  

 
-------------------------------- 

 
Tárgy: (6. tsp.) Előterjesztés Vásárosnamény Szabadság tér 33. szám alatti (belterületi 108/1/A/25 
hrsz-ú – üzlethelyiség megnevezésű - 70 m2 nagyságú) ingatlan értékesítésére. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy az OTP melletti régen 
leválasztott ingatlanról van szó. 
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztésben foglaltakkal 
egyetértett és 5 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
NAGY MIKLÓS: (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a Bizottság szintén 5 igen 
szavazattal az előterjesztésben foglaltakat támogatta és a határozati javaslat elfogadása mellett foglalt 
állást. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy a Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság ülésén 
két ajánlattal találkoztak és licittárgyalásra került sor és az 5 558 EFt-os eredeti ártól mintegy 1 250  EFt-
tal magasabb,  6 838 EFt összegért kívánja megvásárolni Tiszainé Megyesi Marianna, aki egyébként 
gergelyiugornyai születésű, de Nyíregyháza, Jázmin utca 52. szám alatti lakos. Tehát a bizottsági ülésen a 
6 838 EFt-os árnál állapodtak meg.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a határozati javaslatot szavazásra 
bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata 

 
Vásárosnamény Szabadság tér 33. szám alatti (belterület 108/A/25 hrsz-ú –üzlethelyiség 

megnevezésű - 70 m2 nagyságú) ingatlan értékesítéséről 
 

A Képviselő-testület: 
 

1) Elhatározza, hogy a Vásárosnamény Szabadság tér 33. szám alatti (belterület 108/A/25 hrsz-ú –
üzlethelyiség megnevezésű- 70 m2 nagyságú) ingatlan vevőjének Tiszainé Megyesi Marianna 4481 
Nyíregyháza, Jázmin utca 52. szám alatti lakost jelöli ki. 

2) Az ingatlan vételárát bruttó 6 838 000 Ft-ban határozza meg. 
3) Utasítja a Polgármestert, hogy gondoskodjon az ingatlan adásvételi szerződésének elkészítéséről, 

valamint a szerződés tervezetet küldje meg a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. részére. 
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           Felelős: Polgármester 
           Határidő: 2015. február 15. 
 
A határozatot kapják: 

1) Polgármester, Jegyző (helyben), 
2) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben),  
3) Igazgatási és vagyonkezelési ügyintéző (helyben),  
4) Irattár.  

 
-------------------------------- 

 
Tárgy: (7. tsp.) Előterjesztés  a  Beregi Múzeum 2015. évi munkatervének elfogadására. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester 
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság 4 igen szavazat és 1 
tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést, illetve a határozati javaslat „A” változatát azzal, hogy az 
intézmény részére további jó munkát kívánnak a megvalósításhoz.  
 
VARGA JÁNOS: (Beregi Múzeum igazgatója) elmondta, hogy a Beregi Múzeum a munkatervnek 
megfelelően és azon is túl kiállításokkal és programokkal, tudományos ismeretterjesztő munkával 
továbbra is szolgálja a Bereget és természetesen a város lakosságát. Mindenkit szeretettel várnak a 
programjaikra és kérte, hogy vegyék igénybe a szakértelműket, szolgáltatásaikat. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) eredményes munkát kívánva megköszönte a munkatervet, hiszen 
nagyon sok mindenre felhívta a figyelmüket és látják azt, hogy van teendőjük a múzeum kapcsán a 
jövőben. Ugyanakkor tudják azt, hogy nagyon nagy értékről és nemcsak városi, hanem térségi értékről is 
beszélhetnek.  
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) elmondta, hogy az igazgató úr kilátásba helyezett egy nagy jelentőségű 
értékmentési átköltöztetést, mellyel kapcsolatosan érdeklődött, hogy erre van-e rendelkezésre álló 
megfelelő helyiség. A Tomcsányi kastély alagsorában lévő értékekre gondolt elsősorban. 
 
VARGA JÁNOS: (Beregi Múzeum igazgatója) válaszában elmondta, egyenlőre nincs lehetőség, de erre 
már évek óta próbálják a megoldást megtalálni, de természetesen igénybe veszik a műtárgyvédelmi 
felelős, illetve a műtárgyvédelmi munkatárs – aki jelenleg a Jósa András Megyei Múzeum munkatársa – 
iránymutatásait és a szakmai segítségét is. Ez még egy olyan probléma, ami igazából még nem nyert egy 
olyan végső választ, amit jó szívvel tudnának támogatni és véghezvinni. Folyamatosan gondolkodnak 
rajta, és előbb-utóbb megtalálják a megoldást és remélik, hogy lesz egy olyan, ami a műtárgyaknak is 
megfelelő. Tehát műtárgyak azért vannak ott – azt azért ne felejtsék el -, hogy azt láthassák a látogatók, 
illetve tudományos célra fel tudják használni kutatók is és természetesen ők is tudnak vele foglalkozni. A 
műtárgyak megmentése közös érdekük, tehát nem önmagukért vannak ott és nem azért, hogy a 
múzeumnak legyenek, hanem mindannyiukért és ennek megfelelően próbálnak megoldást találni. 
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) megköszönte a választ, majd elmondta, hogy azt gondolja, hogy az 
önkormányzatnak komolyan el kell gondolkodni azon, hogy a város közigazgatási területén belül van-e 
birtokukban olyan helyiség, ahol ezt a szükségszerű értékmentést el tudják végezni, természetesen 
egyeztetve a múzeummal.  
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Dr. BALÁZSY ERZSÉBET: (alpolgármester) elmondta, hogy csak gratulálni szeretne az igazgató 
úrnak, mivel az elmúlt évben nagyon sok szép kiállításon és nagyon sok tudományos előadáson voltak. 
Külön örül annak, hogy gyerekcsoportokat szerveznek be ezekre, mert azt gondolja, hogy különösen ezek 
a régészeti tárgyak érdeklik is a gyerekeket. A városlakókat buzdítaná, mert követi a múzeumnak a 
programsorozata az országos programsorozatokat bizonyos értelemben. Tehát aki részt akar venni 
mindenképpen jöjjön el, mert nagyon családias hangulatú és nagyon jó kis előadások hangzanak el, tehát 
ő tényleg gratulál a szervezéshez és további jó munkát kíván az intézmény számára. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy csatlakozna az alpolgármester asszonyhoz, mert 
látható az, hogy a humán erőforrás megújulása, azaz a nyugdíjba vonulások nem törték meg a 
múzeumban folyó szakmai munka színvonalát, amelyhez külön gratulál az igazgató úrnak. Ugyanakkor 
azt is látni kell, hogy amikor a városban olyan beruházások történnek, mint a Tomcsányi kastély 
megmentése, azt mindenképpen örömmel kell fogadniuk és örülni kell annak, ha egy meglévő érték meg 
tud újulni. A jövőt illetően szeretnék, ha az Eötvös kúria is meg tudna újulni, de a Máté kúriával is 
foglalkozniuk kell. Látják azt, hogy egy értékről van szó és egy külön szimbóluma ez a kastély a 
városnak, éppen ezért az elkövetkezendő időszakban a városi anyagokban, a városi szóróanyagokon, 
prospektusokon, reklámtáskákon rajta lesz a Tomcsányi kastélynak a fotója, tehát ezzel mindenképpen 
egyfajta emblémaként és védjegyként is szolgálhat a városnak. Tudják azt, hogy vannak hibák, mert egy 
felújítás kapcsán mindig lehetnek hibák. Látják, hogy van ahol penészedik és tudják, hogy mi a gond, de 
kérte, hogy erre próbáljanak meg együttesen odafigyelni. Azt is tudják, hogy sajnos az épület jellegéből is 
adódnak ezek a problémák, amire oda kell figyelni és talán a Tomcsányi kastélynak az udvara – a hátsó 
része – az amit fel kellene villantani a városlakók előtt. Tudják azt, hogy amikor a Zoárd napi sokadalom 
beindult, illetve a hídi vásár elkezdődött, volt egy óriási értékük, amely a langó és környéke. Ezt a 
FETIVÍZIG nagyon határozott módon tönkretette két esztendő után, hiszen a hídi vásár és az első Zoárd 
napi sokadalom is ott volt és gyakorlatilag, amikor látták azt, hogy érték, akkor hozzányúltak. Ezt nagyon 
sajnálja, de azt is látja, hogy a FETIVÍZIG-nél megvan az irány, megvan a Kraszna sétány kiépítésének a 
szándéka és innentől kezdve a Tomcsányi kastély felől, a Kiss B. Ker felől és a piac felől is el tudnak 
majd sétálni a Tisza-Kraszna torkolatig és ha a Kraszna kiszélesítésével megvalósul a sólyapálya, akkor a 
Tomcsányi kastély még szervesebben beilleszkedik a város kulturális életébe. Ehhez kívánt a Beregi 
Múzeum vezetője és dolgozói számára további eredményes munkát és jó egészséget.  
 
ADORJÁN BÉLA: (képviselő) elmondta, hogy maximálisan egyetért a Polgármester által 
elmondottakkal, ugyanakkor felhívná a figyelmet arra, hogy van a városban néhány olyan tábla, amely 
hirdeti a Tomcsányi kastély szépségét és fizikai üzennivalóját, de ezek a táblák már fertelmesen rossz 
állapotban vannak, ezért ezeket fel kellene újítani.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a határozati javaslat 
„A” változatát szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata 

 
a Beregi Múzeum 2015. évi munkatervének elfogadásáról 

 
A Képviselő-testület: 
 
Megtárgyalta és változatlan formában hagyja jóvá a Beregi Múzeum 2015. évi munkatervét az 
előterjesztéshez mellékelt 5 oldal terjedelemmel és tartalommal. 
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Felelős:    Beregi Múzeum Igazgatója                   
Határidő: 2015. február 15. 
 
A határozatot kapják: 
1) Polgármester                                                  (helyben), 
2) Jegyző                                                            (helyben), 
3) Önkormányzati Osztály Vezetője                  (helyben), 
4) Beregi Múzeum igazgatója                            (székhelyén). 
 
 

-------------------------------- 
 
Tárgy: (8. tsp.) Előterjesztés a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetségéhez való 
csatlakozásra.  
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
CSOBOLYA ATTILA: (Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke) a Bizottság 4 igen 
szavazattal támogatja az előterjesztést és a határozati javaslat „A” változatának elfogadását.  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy kisvárosról van szó 
Vásárosnamény esetében, hiszen közel 9 ezres lélekszámú település. Éppen ezért lehetőséget lát abban, 
hogy a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetségéhez kapcsolódva, folyamatosan 
figyelemmel kísérve a településfejlesztést és az azok támogatására irányuló lehetőségeket, azok feltárását, 
hatékonyabb módon tudnának érvényesülni, ha hasonló méretű városokkal együtt – egy érdekszövetségbe 
tömörülve – társulnának hozzájuk és ahogy ezt Lipők Sándor Kemecse polgármestere kérte tőle az 
érdekszövetség elnökeként, együtt csatlakozva több mindent el tudnának érni, hiszen a Megyei 
Közgyűlésben is együtt tevékenykednek, tehát úgy véli, hogy ezzel a szövetséggel tovább tudnák 
erősíteni a város pozícióját. Összességében éves szinten ez 8 855 lakosra vetítve 8 Ft-tal számolva 70 840 
Ft-ot jelent.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a határozati javaslat „A” változatát 
szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata 

 
a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetségéhez való csatlakozásról  

 
A Képviselő-testület: 
 

1) Elhatározza, hogy 2015. február 1. napjától csatlakozik a Kisvárosi Önkormányzatok 
Országos Érdekszövetséghez rendes tagként, és annak Alapszabályát elfogadja.  

 
2) A Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetsége 8 forint/lakos/év - 2015. évben 

időarányosan  64 937 Ft - mértékű tagsági díjának megfizetését Vásárosnamény Város 
Önkormányzata 2015. évi költségvetésének terhére vállalja. 

 
3) Felhatalmazza a Polgármestert a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetségbe 

való belépéshez szükséges - az előterjesztéshez mellékelt - nyilatkozat aláírására. 
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4) Tudomásul veszi, hogy Vásárosnamény Város Önkormányzatát a Kisvárosi 

Önkormányzatok Országos Érdekszövetségében tagként állandó jelleggel Filep Sándor 
(4800 Vásárosnamény, Tamási Á. u. 3. I/4.) képviseli. Akadályoztatása esetén az 
Önkormányzatot a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetségében Dr. Balázsy 
Erzsébet (4800 Vásárosnamény, Veres Péter u. 33. szám) képviseli. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:     Polgármester 

 
A határozatot kapják: 
1) Polgármester, alpolgármester, jegyző, aljegyző (helyben), 
2) Kisvárosi Önkormányzatok Országos Érdekszövetsége (székhelyén), 
3) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály vezetője (helyben). 
 

-------------------------------- 
 
Tárgy: (9. tsp.) Előterjesztés a Biztos Kezdet Gyerekház befogadására és állami támogatására 
irányuló pályázat benyújtására. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztés megtárgyalta és 
5 igen szavazattal a határozati javaslat „A” változatát elfogadásra javasolják.  
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság 4 igen szavazattal és 
1 tartózkodással a határozati javaslat „A” változatát javasolja elfogadásra.  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy összességében arról szól az 
előterjesztés, hogy az önkormányzat pályázhat a Biztos Kezdet Gyerekház befogadására. A BEREGTÖT 
gondozásában folyamatosan működnek gyerekházak több településen. Amennyiben írásban is szeretne 
valaki mélyebben belelátni, akkor a testületi ülés végén átadja a képviselők részére. 
 
ELEK ERZSÉBET: (Gyermekjóléti Szolgálat vezetője) elmondta, hogy először is azt szeretné 
elmondani, hogy ez a projekt 2015. január 31. napjával be fog fejeződni amit a BEREGTÖT fenntart, de 
kértek hosszabbítást 2015. augusztus 13-ig. Jelenleg 3 településen működik a Biztos Kezdet Gyerekház, 
Aranyosapátiban, Gemzsén és Vásárosnaményban. Úgy döntött a másik két önkormányzat vezetősége 
Gemzsén és Aranyosapátiban, hogy ők már önállóan szeretnék benyújtani a hazai finanszírozásra, 
kapacitásbővítés pályázatot, ezért Vásárosnaményban is az lenne a legcélszerűbb, ha a város önállóan 
pályázna. Jelenleg a Szilva Gyógyfürdőben működik a Gyerekház, azonban az Alkotmány úton a 
jelenlegi bölcsődével szemben felújításra fog kerülni az az épület, úgyhogy valószínű, hogy tavaszra már 
át is költözik a Gyerekház és végre méltó helyre kerül. A Biztos Kezdet Gyerekházban jelenleg 0-5 éves 
korú gyerekek és szüleik vehetik igénybe a szolgáltatást. Ez az 1997. évi XXXI. törvény 38/A. §-ában 
foglaltak szerint működik jelenleg. Azonban a köznevelési törvény 2015. szeptemberétől módosul, így a 
gyerekházakat csak 0-3 év közötti gyerekek és szüleik vehetik igénybe, ugyanis szeptembertől már 3 éves 
kortól kötelező lesz az óvodai foglalkozásban való részvétel. Jelenleg 7-10 gyerek veszi hetente igénybe a 
szolgáltatást. Jogszabály szerint halmozottan hátrányos helyzetű és hátrányos helyzetű gyerekek vehetik 
ezt igénybe. A célcsoport most nem 100 százalékosan megfelelő, de igyekeznek 2015. február 01-től, a 
hosszabbítástól a kritériumoknak megfelelően biztosítani a szolgáltatást.  
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JÜTTNER CSABA: (képviselő) elmondta, hogy egy kérdése lenne, amit a bizottsági ülésen is felvetett, 
csak nem volt egyértelműen megválaszolható, hogy a most érvényben lévő jogszabályok szerint 
kapacitásfejlesztésre csak azok a fenntartók pályázhatnak, akik vagy már működési engedéllyel 
rendelkeznek és akkor egy külön kérelmezési folyamattal lehet kapacitásfejlesztésre igényt benyújtani, 
illetve ha Európai Uniós projektet valósítanak meg és annak eredménye a kapacitásfejlesztés. A kérdése 
arra irányult a bizottsági ülésen is, hogy az eredeti pályázó nem Vásárosnamény Város Önkormányzata 
volt, hanem a BEREGTÖT. Megkérdezte, hogy egyáltalán most az önkormányzat pályázóképes-e, mert 
megnézte azt a rendeletet, tehát a rendeletben nincs erről szó, sőt arról sincs szó, hogy bárki átvehet egy 
fenntartást egy már működő intézménynél. Ezt kérte volna a bizottsági ülésen is, hogy ez kerüljön 
tisztázásra. A másik, hogy arra szerette volna felhívni a figyelmet, hogy olyan információi vannak erről 
az idáig való BEREGTÖT-ös működésről, hogy egy nagy katyvasz az egész, legalábbis Vásárosnaményt 
érintően. Ezek nem csupán hallomások, hanem azok az információk, amihez nemcsak ő jut hozzá, mert ez 
nem titkos. Tehát az, hogy egy projektet futtatnak és az csak papíron működik és utána leadminisztrálják 
és a valóságban azokat a forrásokat nem tudják célszerűen felhasználni, nála ez nem egy sikeres 
produkció. Úgy tudja, hogy változások történtek a BEREGTÖT életében, tehát remélhetőleg akkor 
innentől kezdve ez a tevékenység még jobb kezekben lesz és - feltéve, hogy ezt az önkormányzat át tudja 
venni - sikeresebben tudja bonyolítani. Neki teljesen új információ, hogy a gyógyfürdőben van ez a 
gyerekház, mert úgy gondolja, hogy valamilyen csatornán – például a Vitka Kft beszámolójából - csak 
kellett volna tudni erről, hogy ilyen is van. Arról, hogy milyen látogatottsága van arról a bizottsági ülésen 
hallottak, melynek alapján nem valami nagy a látogatottsága. Most ahogy belenézett a beszámolóba, 
ebben például meg sincs említve Vásárosnamény, hogy hogy működött a Biztos Kezdet Gyerekház. Szó 
van itt Aranyosapátiról, Barabásról, Beregdarócról, Gyüréről, Ilkről és Lónyáról, Tarpáról, 
Tiszaszalkáról, de Vásárosnaményt nem nagyon látta benne. Tehát visszatérve csak azt akarta jelezni, 
hogy a bizottsági ülésen feltett kérdésére nem kapott választ, de nyílván pályázni kell, ha van rá 
lehetőség. Ő arra hívta fel a figyelmet, hogy lehetőleg innentől kezdve, hogyha a város fogja ezt 
működtetni és nem pedig a BEREGTÖT, akkor sokkal jobb hatékonysággal kell működtetni mint 
korábban.    
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy Jüttner Csaba képviselővel maximálisan nem tud 
egyetérteni, de ez nem meglepő, hiszen nincsenek pontos információi. Éppen ezért osztották ki ezt az 
anyagot, amelyből egyértelműen kitűnik, hogy Vásárosnaményban a Biztos Kezdet Gyerekház hogyan 
fog működni, mivel a közbeszerzés kapcsán hamarosan megindul a munka és felújításra kerül ezen régi 
épület. Erről egyébként a Képviselő-testület már döntött tavaly márciusban. A településen eddig két 
ideiglenes helyszínen volt befogadva a szolgáltatás, a volt MHSZ épületében az Árpád közben, illetve az 
önkormányzat jóvoltából a Szilva Termál- és Wellnessfürdőben működik. Jelenleg heti rendszerességgel 
7-10 szülő és gyermek látogatja a Gyerekházat. Elek Erzsébet – a Gyermekjóléti Szolgálat vezetője - 
ebben megerősíti, hogy 10 fő egyébként is a maximális létszám, akivel tud foglalkozni. Itt egyébként 
arról van szó pusztán, hogy eddig nulla fővel működött a Gyerekház, most pedig 2 főnek ad munkát, 
illetve ez a létszám tartható lesz általuk is. Ez egy folyamatosan benyújtásra kerülő pályázat, tehát az 
önkormányzatnak ehhez nem kell majd hozzátenni a jövőben sem. Az pedig egy kicsit neki erős, hogy a 
testületi ülésen elhangzik az, hogy a BEREGTÖT irányításával csak papíron működnek dolgok, ezt kikéri 
a BEREGTÖT elnökeként, mert a szakmai anyag egyértelműen leírja azt, hogy mi történt. Az, hogy a 
projekten belül mi valósul meg és mi történt még, azt nyugodtan elmondhatja, hogy ezen kívül 
Gyermekjóléti Központ épült Vásárosnaményban, amelyre Jüttner Csaba képviselő is utalt már egy 
korábbi testületi ülésen. A bölcsőde is felépült és a nyár folyamán átadásra kerül, családi napközik 
kerültek felépítésre Tiszavidon, Vámosatyán, Barabásban, Beregdarócon és Tarpán. Ezenkívül 
családgondozó irodák felújítására került sor Tiszavidon, Vámosatyán, Barabásban, Beregdarócon, 
Tarpán, Tiszakerecsenyben, Gulácson és Nagyvarsányban. Gyerekház; Vásárosnamény folyamatban van, 
Tiszavid folyamatban van, Gemzse folyamatban van, Aranyosapáti    folyamatban van, tehát  erre  fognak  
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most pályázni. Tehát az, hogy vannak zökkenők egy projektben azt úgy gondolja, hogy Jüttner Csaba 
képviselőnek kell a legjobban tudni, mert azért itt is volt EQUAL és volt ROP pályázat, melynek kapcsán 
ők is kerestek sok mindent, de nem találták. Nem szeretne visszafelé mutogatni, mert ez egy előremutató 
projekt, itt valami elindult és ennek a folytatásáról kell a Képviselő-testületnek döntenie.  
 
Dr. SZILÁGYI PÉTER: (jegyző) a Jüttner Csaba képviselő kérdésére válaszolva a pályázattal 
kapcsolatosan elmondta, hogy valóban kapacitásbővítésre pályázhatnak fenntartók és valóban az, hogy ki 
lehet ennek a beadója, így konkrétan sem a kormányrendeletből, sem a pályázatból nem derül ki, de amint 
már említette a bizottsági ülésen is, a minisztérium képviselője jelen volt kb. másfél hete és ő úgymond 
nemhogy áldását adta rá, hanem kifejezetten kérte, hogy vigye tovább az önkormányzat  és ezt úgy lehet 
áthidalni, hogy egy együttműködési megállapodást írnak alá a TÁMOP-os pályázatot végig működtető 
szervezettel – jelen esetben a BEREGTÖT-tel – amiben átveszik a tárgyi eszközöktől kezdve az 
ingatlanig és magát az egész programot és a szakmai program szerint továbbviszik. Tehát ezzel lehet 
áthidalni.  
 
JÜTTNER CSABA: (képviselő) érdeklődött, hogy nem kellett volna-e most behozni, mert hogy fogják a 
pályázatot benyújtani, ha az együttműködési megállapodásban nem vették át ennek a fenntartását.  
 
Dr. SZILÁGYI PÉTER: (jegyző) elmondta, hogy az együttműködési megállapodást szerinte majd 2015. 
augusztus 14-én kell megkötniük, mivel augusztus 13-ig végzi a BEREGTÖT és augusztus 14-től szólna 
az önkormányzat pályázata.  
 
JÜTTNER CSABA: (képviselő) elmondta, hogy ebben van egy bizonyos logika, hogy van egy korábbi 
működtető és majd valaki átveszi, de a logika szerint azt feltételezné, hogy ha valaki pályázik, akkor úgy 
pályázik, hogy együttműködési megállapodásban átvállalta a feladatot.  
 
Dr. SZILÁGYI PÉTER: (jegyző) elmondta, hogy speciális helyzet van, ugyanis hosszabbítást kért a 
BEREGTÖT, amit meg is kapott. Tehát neki most lejárna a pályázata, de mivel még nincs minden 
megvalósítva, ezért kapott hosszabbítást és ezért van ez a helyzet.  
 
JÜTTNER CSABA: (képviselő) megkérdezte, hogy akkor hogy kaphatják meg ők ezt a támogatást 
addig.  
 
ELEK ERZSÉBET: (Gyermekjóléti Szolgálat vezetője) elmondta, hogy csak annyit szeretne ehhez 
hozzáfűzni, hogy február 5-ig mindenképpen a városnak be kell nyújtania a pályázatot abban az esetben 
is, ha hosszabbítás lesz a pályázatban. A pályázatot egy online felületen kellett feltölteni és egyenlőre 
még csak azt kellett hozzácsatolni, hogy Vásárosnamény városa vállalja a működtetését 2016. december 
31-ig.  
  
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan további kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a határozati 
javaslatot szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
9/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata  

 
a Biztos Kezdet Gyerekház befogadására és állami támogatására  

irányuló pályázat benyújtásáról  
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A Képviselő-testület:  
 

1) Egyetértett az Emberi Erőforrások Minisztere által - a támogató szolgáltatás és a közösségi 
ellátások finanszírozásának rendjéről szóló 191/2008. (VII. 30.) Kormányrendelet alapján - 
meghirdetett kapacitásbővítésre a Biztos Kezdet Gyerekházak befogadására és állami 
támogatására című pályázat benyújtásával.   
 

2) Utasítja a Polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról gondoskodjon. 
 
Felelős : Polgármester 
Határidő:  azonnal 

 
A határozatot kapják: 

1) Polgármester                   (helyben),  
2) Jegyző                             (helyben), 
3) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben), 
4) Önkormányzati Osztály Vezetője (helyben), 

 
 

-------------------------------- 
 
Tárgy: (10. tsp.) Előterjesztés a 2015. év „egészségtudatos” programjainak megszervezésére.  
 
Előadó: Dr. Balázsy Erzsébet alpolgármester  
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta és 5 igen szavazattal a határozati javaslat „A” változatát támogatta.  
 
Dr. BALÁZSY ERZSÉBET: (alpolgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy minden egyes 
városi rendezvénysorozathoz csatlakozik egy szűrőprogram, amellyel kapcsolatosan szeretné 
megköszönni a védőnőknek az elmúlt években végzett munkájukat, amikor a szabadidejüket áldozták 
arra, hogy ténylegesen segítséget nyújtsanak egyes embereknek. Nagyon sokan vannak akik a rendelőbe 
nem jönnek el, de ilyen helyekre elmennek és egy vércukor szintet nézetnek maguknak és így kerültek 
sajnos a cukorbetegek táborába. Mivel tudják, hogy a cukorbetegség és a magas vérnyomás népbetegség, 
tehát mindenkit szeretettel várnak a szűréseikre.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a határozati javaslat 
„A” változatát szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2015. (I. 29.) önkormányzati határozata 

 
a 2015. év „egészségtudatos” programjainak megszervezéséről  

 
A Képviselő-testület: 
 

1) Elfogadja és támogatja a 2015. év „egészségtudatos” programjainak megrendezését. 
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2) Az 1) pontban meghatározott programok megvalósítására 100 000 Ft-ot (azaz egyszázezer 

forintot) különít el az Önkormányzat 2015. évi  költségvetése terhére. 
 

Felelős: Polgármester  
Határidő: 2015. december 31. 

 
3) Utasítja a Polgármestert, hogy gondoskodjon az 1) pontban meghatározott programok 

lebonyolításáról, megszervezéséről.  
  

A határozatot kapják: 
1)  Polgármester                                   (helyben), 
2)  Alpolgármester                                (helyben),  
3)  Önkormányzati Osztály  Vezetője  (helyben), 
4)  Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben), 
5)  Szervezők/közreműködők. 

--------------------------- 
 

FILEP SÁNDOR: (polgármester) jelezte, hogy a napirendi pont kapcsán érintett Sziklai Ernő nem kérte 
az előterjesztés zárt ülésen történő megtárgyalását, ezért nyilvános ülésen tárgyalják.  
 
Tárgy: (11. tsp.) Előterjesztés  a   Vitka  Városüzemeltetési   Szolgáltató   Közhasznú    Nonprofit    
Kft.  ügyvezető igazgatói feladatainak  megbízással történő ellátásáról szóló 163/2014. (XII. 05.) 
önkormányzati határozat módosítására. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy itt arról van szó, hogy Sziklai 
Ernőt megbízási jogviszonyban alkalmazzák, aki kérte munkaviszonyban történő foglalkoztatását. 
Megkérdezte a Jegyzőt, hogy van-e ezzel kapcsolatosan kiegészítése. 
 
Dr. SZILÁGYI PÉTER: (jegyző) elmondta, hogy már a bizottsági üléseken is a határozati javaslat 
módosítását javasolták, mivel a Kft. tájékoztatása szerint csak január 1-től tudják megoldani 
visszamenőlegesen azt, hogy munkaviszonyban lássa el, tehát 2014. december 16-tól 2014. december 31-
ig továbbra is megbízási jogviszony és 2015. január 1-től december 31-ig pedig munkaviszony keretében 
tudná ellátni a feladatát.   
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) a Bizottság az előterjesztésben foglaltakkal 
egyetértett és a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 
NAGY MIKLÓS: (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a Bizottság 5 igen szavazattal 
szintén elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt a Polgármester a határozati 
javaslatot szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
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Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2015.(I. 29.) önkormányzati határozata 
 

VITKA Városüzemeltetési Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatói feladatainak megbízással történő ellátásáról szóló 

163/2014. (XII. 05.) önkormányzati határozat módosításáról 
 
A Képviselő-testület: 

 
A 163/2014. (XII.05.) önkormányzati határozat 4) pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
„4) Megbízza Sziklai Ernő 4803 Vásárosnamény, Beregszászi út 84. szám alatti lakost, hogy 2014. 
december 16. napjától 2014. december 31. napjáig megbízási jogviszonyban, míg 2015. január 1. napjától 
2015. december 31. napjáig – az ügyvezetői álláshelyre vonatkozó feltételekkel munkaviszony keretében 
– az ügyvezető igazgató feladatokat lássa el.” 
 
A határozatot kapják: 

1) Polgármester, Jegyző (helyben), 
2) Pénzügyi és gazdálkodási osztály vezetője (helyben),  
3) Önkormányzati osztály vezetője (helyben),  
4) Sziklai Ernő Vásárosnamény, Beregszászi u. 84.  

 
------------------------------- 

 
Tárgy: (12. tsp.) Beszámoló a Települési Értéktár Bizottság eddigi munkájáról. 

 
Előadó: Hegedűs Antal TÉB elnök 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy a Települési Értéktár Bizottság elnöke jelezte, hogy 
beteg lett, így nem tud jelen lenni az ülésen.   
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság a beszámolót 
megtárgyalta és 5 igen szavazattal a határozati javaslat „A” változatát támogatta azzal, hogy további jó 
munkát kíván a Települési Értéktár Bizottság részére. A bizottság 200 000 Ft támogatás biztosítására tett 
javaslatot azzal, hogy a Pénzügyi Bizottságot is megkérdezik annak kapcsán, hogy tudják-e támogatni, 
illetve van-e rá lehetőség.  
 
SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN: (Pénzügyi Bizottság elnöke) elmondta, hogy a bizottság a beszámolót 
nem véleményezte, de a maga részéről egyetért a 200 000 Ft összegű támogatás biztosításával.  
 
VARGA JÁNOS: (Települési Értéktár Bizottság tagja) elmondta, hogy mint azt a beszámoló is leírja, 
most már egy kicsit felpörgették a Települési Értéktár Bizottság munkáját konkrét értékek felvételével, 
azoknak a szakmai indoklásával, leírásával foglalkozik már, illetve a januári ülésen is foglalkozott már a 
bizottság. Szabóné Széles Erzsébet és Liptákné Juhász Anikó kapcsolattartóként, koordinátorként segítik 
a munkájukat. Ezzel a munkával kapcsolatban, illetve konkrétan, hogy miről is szól az Értéktár Bizottság 
munkája és melyek azok a települési értéktárak, majd felhívást fognak megjelentetni a februári hónapban, 
ahol is várják a lakosságnak a javaslatait a települési értékekkel kapcsolatban és minden kérdést 
igyekeznek megválaszolni.  
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Ezt követően a Polgármester először a határozati javaslat 2) pontjába a szakbizottság által javasolt 
200 000 Ft összegű támogatás biztosítását, majd ezzel együtt a határozati javaslat „A” változatát  
szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő határozatot hozta:  
 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
12/2015.(I. 29.) önkormányzati határozata 

 
    a Települési Értéktár Bizottság eddigi munkájáról. 
 
A Képviselő-testület: 

 
1)  Megtárgyalta és elfogadja a Települési Értéktár Bizottság eddigi munkájáról szóló beszámolót, 
 valamint annak 2015. évi munkatervét.  
 
2)       A TÉB 2015. évi feladatainak ellátásához 200 000 Ft támogatást különít el az Önkormányzat 2015. 

évi költségvetése terhére. 
 

Felelős:    Polgármester  
Határidő: 2015. március 30. 

 
A határozatot kapják: 
1) Polgármester    (helyben), 
2) Jegyző     (helyben), 
3) TÉB Elnöke    (helyben),  
4) TÉB koordinátor    (helyben). 

 
 

-------------------------------- 
 
 
Tárgy: (13.tsp.) Tájékoztató a 2014. év turisztikai eseményeiről, rendezvényeiről. 
 
Előadó: Filep Sándor polgármester  
 
NAGY MIKLÓS: (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a bizottság a tájékoztatót 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek tudomásulvételre javasolja. 
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság a tájékoztatót 
egyhangúlag tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) tájékoztatásul elmondta, hogy folyamatban van egy 2015. évre és egy 
kicsit hosszabb időszakra vonatkozó marketing terv kidolgozása, amely most már nagyon jó úton halad, a 
Liptákné Juhász Anikótól kapott információ alapján. Abban még konkrétabb dolgok is szerepelnek majd, 
bár ez a tájékoztató is elég konkrét ahhoz képest, hogy az elmúlt évről szól, de abban az iránymutatásként 
is lesznek majd konkrétumok, amelyek a statisztikai adatokra is épülnek majd.  
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ADORJÁN BÉLA: (képviselő) elmondta, hogy annyi hozzászólása lenne, hogy egyrészt gratulál az 
elvégzett munkához, míg másrészről a jövőre tekintettel azt gondolja, hogy Vásárosnamény turisztikai 
életét kiterjesztettebben kellene kezelni és itt főleg a megjelentetett anyagok tekintetében azt hiszi, hogy 
nagy segítséget tudna nyújtani néhány olyan megyei médiafelület, amely kiemelt figyelemmel kíséri a 
szatmár-beregi síkság, vagy akár Vásárosnaménynak és környékének értékeit és ezekről nagyon jó 
anyagok is készültek.  
 
Szerinte nagyon hasznosan fel lehetne használni ezeket az anyagokat és amennyiben igény van rá, ebből 
tud néhányat mutatni akár videofilm, vagy akár fotósorozatok tekintetében.  
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy úgy gondolja, hogy nagyon sokan találkoztak már az 
általuk kiadott anyagokkal, de az ülés után az asztalon megtekinthető, illetve meg lehet tekinteni 
citiguidot és a különböző eszközöket, amelyek igénybe vehetők még a Tourinform Irodában a 
kerékpárokkal és az elektromos kerékpárokkal együttesen is, amelyekkel a Bereg hatékony módon 
bejárható azon turisták számára is, akik autóval érkeznek ide és kerékpárt kölcsönöznek.   
 
BIRÓ ÉVA: (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) elmondta, hogy a bizottsági 
ülésen határozottan elhangzott, hogy bő kínálat és jól sikerült programok jellemezték a 2014. évet, 
melynek kapcsán a bizottság köszönetét fejezi ki a szervezők munkájáért és a színvonalas tájékoztató 
elkészítéséért egyaránt. 
 
SZUCSÁNYINÉ MAGOCSA EDIT: (képviselő) elmondta, hogy a Tourinform Iroda a tevékenysége 
elismeréseként országosan előkelő ezüst díjat vehetett át, amelyhez a Képviselő-testület nevében gratulált 
és további munkájukhoz sok sikert és jó egészséget kívánt  számukra.   
 
A Képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 

----------------------------------- 
NAPIREND UTÁN:  
 
BIRÓ ÉVA: (képviselő) elmondta, hogy érkezett hozzá néhány jelzés, amelyekben kérné az illetékesek 
intézkedését. A Török Ignác utcáról, hogy a világítás nem megfelelő, tehát ezt majd meg kellene nézni, 
mert nagyon sötét van. A városlakók, hogy az Alfi mellett – ha szembe állnak az Alfival, akkor balról – a 
lemenő, vagy felmenő út igen gödrös, göröngyös és ott évek óta nem történt semmilyen változás, viszont 
a jobbról lemenő úton kevésnek találják a világítást. Tegnap a bizottsági ülésen elhangzott, hogy 
februártól Gergelyiugornyán lehetőség lesz méhnyakrák szűrésre, amit Sziklainé Juhász Anikó védőnő 
fog végezni, mivel sikeresen levizsgázott és majd kapnak értesítést azok, akiknek ajánlatos lenne részt 
venni. 
Érdeklődött, hogy várhatóan mikor kerül sor a következő testületi ülés megtartására. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) kérte Gál Zoltán csoportvezetőt, hogy az Alfi Áruház mellett nézzék 
meg a világítást, mert az nem biztos, hogy az önkormányzaté, de köszönik a jelzést és megnézik, hogy 
ezzel mit tudnak kezdeni. 
Tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy február 12-re tervezik a következő testületi ülést, ahol többek 
között az önkormányzat 2015. évi költségvetését is tárgyalni fogja a testület. Az ülés időpontja ugyanígy 
14 órától lenne, ha ez a képviselők számára nem gond, mivel így hatékonyabban be tudják vonni az 
apparátust.  
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BIRÓ ÉVA: (képviselő) elmondta, hogy nem azért kérdezte, hogy gond lenne neki, hanem úgy gondolta, 
hogyha esetleg később van, akkor már most elmondja a városlakóknak, hogy most is lesz matematika 
verseny február 20-án. Nagyon sokan ezen a pénteken, vagy a régi péntekeken is egy kicsit morogtak, de 
remélik, hogy ők voltak kevesebben, mert azt tudni kell, hogy itt legalább 2500 fővel lesznek hirtelen 
többen és nem lehet olyan gyorsan közlekedni, haladni, úgyhogy mindenkinek a megértését ezúton is 
kérik. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) elmondta, hogy látták azt, hogy a szervezőmunka elkezdődött, amely 
sokak bevonásával történik, mivel ez egy nagy csapatmunka. 
 
SZUCSÁNYINÉ MAGOCSA EDIT: (képviselő) elmondta, hogy tudják azt, hogy 2015-től bővült az 
önkormányzatok adókivetési joga, mellyel kapcsolatosan megkérdezte, hogy ennek a tervéről lehet-e 
tudni valamit a városlakókat érintően. 
 
FILEP SÁNDOR: (polgármester) válaszában elmondta, hogy két esztendővel ezelőtt bevezették az 
idegenforgalmi adót és látják azt, hogy egy közel 3 millió forintos összeget sikerült ebből az adónemből 
befizetni az itt élő és az ebből foglalkozóknak, de most nem tervezik ebben az időszakban új adónem 
bevezetését, de nem is létszükséglet most erről dönteni a költségvetési rendelet elfogadása előtt. Erről 
lehet később is dönteni, de nem áll szándékukban egyenlőre más adónem bevezetése. Úgy hiszi, hogy 
most hogy sok minden egy kicsikét alakult és 5 000 forintért most már lehet egész évben az autópályán 
közlekedni megyei matricával, de egyébként a benzinárak is csökkentek, ezért most ne tegyenek egy 
újabb terhet a térségben élők nyakába.  
Elmondta, hogy bejelentése van, ugyanis a tegnapi nap folyamán mindenki láthatta Szabolcs-Szatmár-
Bereg Megyei internetes honlapján - a Szon-on -, hogy amiről olyan sokat beszéltek most már tényszerű, 
hogy 95 millió eurós beruházással az Interspan indul. Hamarosan egy minimális létszámmal Kázmér 
Szilárd és Seregi Barnabás urak jelezték, hogy elkezdik a munkát és gyakorlatilag a jövő év májusa, vagy 
júniusa lesz az, amikor a termelés is beindul majd. A gép beszerzése elkezdődött, melynek kapcsán egy 
55 millió euró értékű teljesen új gépsor beszerzéséről és beállításáról van szó. Azt hiszi, hogy itt 90-100 
fő foglalkoztatása mindenképpen pozitívan hat a jelenlegi helyzetre, de a KHSZ is jelezte, hogy mintegy 
30-60 fővel bővülni fog a létszám, de ennek annyira nem tudnak örülni, hiszen 160 mobilkamera kerül 
beszerzésre a rendőrség részéről, tehát ezúton is felhívná mindenkinek a figyelmét arra, hogy innentől 
kezdve a mobiltelefonálást még inkább mellőzze, mivel eddig is tilos volt, de nagyon fontos a biztonsági 
öv becsatolása is, amire mindenki fokozottan figyeljen oda, mert ezen kamerák ugyanis mindent tudnak 
majd.  
 
A Polgármester megköszönte mindenkinek a munkáját, és az ülést bezárta.  
 
A Képviselő-testület ülése 1545 órakor véget ért. 
 

----------------------------------- 
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